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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2018      § 14-28 
 

Tid: Tisdagen den 21 februari 2018 kl. 17.30 – 17.49 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-02-23 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)  Tjänstgörande ersättare 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M)  Tjänstgörande ersättare för (KD) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, Jan Grönqvist 

samordnare, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mikael Valier (KD) 

Johan Kovaniemi (S) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Bwar Mert (V) 
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§ 24 

Idrottshall i Hagastaden  Svar på skrivelse till Idrottsnämnden 2017-
12-19 från Daniele Fava (L) samt Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier 
(KD) samt Mathias Mellgren (C)                                      
Dnr 02.06.01/1-2018 

 

BESLUT 

 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till  

förvaltningens tjänsteutlåtande. 

Ärendet 
 

En gemensam skrivelse har inkommit till idrottsnämnden från Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 

Fava (L), Mathias Mellgren (C) samt Mikael Valier (KD) med en fråga om förvaltningens syn 

på den fullstora idrottshall som KFUM önskar bygga i Hagastaden 

 

Idrottsförvaltningen bekräftar att det finns ett stort behov av en fullstor idrottshall i 

Hagastaden. Det har under skissprocessen tagits fram flera förslag till fullstor idrottshall i 

samordning med skolanläggningen och KFUMs förslag är ett av flera möjliga och väl 

genomarbetade förslag. 

Idrottsförvaltningen tar inte ställning till vilken byggherre som utses, då det inte ligger i 

idrottsförvaltningens roll. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Daniele Fava (L), Bo Sundin m.fl. (M) samt Mathias Mellgren (C) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: Förvaltningen skriver att det inte är deras roll att bestämma vem som bygger 

var, vilket visserligen är sant, men det finns ingenting som hindrar förvaltningen från att 

förorda KFUM. KFUM Central har länge visat intresse för att bygga och driva en fullstor 

idrottshall i Hagastaden. Det råder stor brist på fullstora idrottshallar, och när ett privat företag 

erbjuder sig att bygga och driva en idrottshall borde staden ta den chansen. När staden växer i 

rekordfart är det av speciellt stor vikt att nya förutsättningar för idrott också växer fram i 

samma takt. Majoriteten har hela tiden haft ett svalt intresse för att detta ska bli verklighet och 

det blir tyvärr mer och mer tydligt att de nu har bestämt sig för att KFUM inte ska få bygga 

idrottshallen.  

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


